
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 7 oktober a.s.  om 13.00 uur, Oude Raadzaal.  

 

LTA 

Met betrekking tot de items van de burgemeester op de LTA het volgende: een paar jaar 

geleden zijn met burgemeester Rehwinkel een aantal afspraken gemaakt m.b.t. de 

veiligheids- en politieregio. O.a. de volgende punten zouden op de LTA een plaats krijgen: 

- PM:  Veiligheidsregio, agenda’s en notulen (> 2013-285) 

- PM:  Politie-eenheid Noord-Nederland, jaarverslag (> 2013-286) 

- PM:  Politie-eenheid Noord-Nederland, verslagen RBPO (> 2013-287) 

- PM:  Overzicht vergaderingen lokale driehoek (opm.: afspraak 13/3/13: één keer 

per half jaar) (> 2014-212/213) 

Na overleg met de burgemeester zouden we e.e.a. willen aanpassen. 

- 2013-285 > deze agenda’s en notulen krijgt u inmiddels structureel rechtstreeks van 

de veiligheidsregio (via de dagmail) > hoeft o.i. niet op de LTA te blijven staan > 

voorstel: afvoeren 

- 2013-287 > burgemeester heeft toegezegd dat hij liever mondeling verslag doet van 

wat er is besproken, commissie ging daarmee akkoord > hoeft o.i. niet op de LTA te 

blijven staan > voorstel: afvoeren 

- 2014-212/213 > de huidige burgemeester voelt hier niet voor en heeft voorgesteld 

om in plaats daarvan de officier van justitie structureel te betrekken bij het 

werkbezoek aan de politie > voorstel: afvoeren 

Daarnaast heeft de burgemeester geen behoefte om de discussie over zijn bevoegdheden 

(2015-37) opnieuw te voeren. Wat hem betreft kan dit punt worden afgevoerd. 

Wij horen graag ter vergadering of u met bovenstaande akkoord kunt gaan. 
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Achtergronden project Yantai 

 

Naar aanleiding van een mededeling van de burgemeester in het presidium over 

vriendschapsbanden met Yantai (China) werd verzocht om nadere informatie. De 

burgemeester stuurde daarop een memo rond met de achtergronden van dit project. De SP-

fractie heeft nu verzocht om agendering van dit memo, en heeft daarbij bespreekpunten 

aangeleverd. 

 

HRM en organisatieontwikkelingen 

 

Op 23 september jl. vond de jaarlijkse HRM-commissie plaats. Deze had een andere vorm en 

insteek dan voorgaande jaren. De nadruk lag nu op een informele ontmoeting met 

medewerkers van de gemeente rond een aantal specifieke thema’s. Ter bescherming van de 

medewerkers was deze bijeenkomst besloten. 

 

Toegezegd is dat in de reguliere commissie alsnog gelegenheid zou zijn om in het openbaar 

het college te bevragen op HRM-zaken en organisatieontwikkelingen, mede op basis van de 

informatie die tijdens de informele sessie is verkregen. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


